

保祿六世書院  
轉校生申請 2020-2021 學年中一學位家長須知

1. 索取報名表方法：擬於 2020 年 9 月入讀本校中一級之小六學生，可於 2020 年 7 月 3 日起循下列途徑索取報名表：
  - (1) 網上下載報名表格：<http://www.ppaulvi.edu.hk>
  - (2) 親到本校索取報名表格  
派發報名表格時間： 上午 8:30 至下午 4:00 (星期一至星期五)  
上午 9:00 至中午 12:00 (星期六)
2. 報名日期及時間：2020 年 7 月 7 日上午 8:30 至中午 12:30
3. 遞交表格方式：申請人或其家長於 7 月 7 日中午 12:30 前親交報名表到本校
4. 遞交表格須附上：
  - (1) 教育局「派位證」副本
  - (2) 申請人成績表副本(小五全年及小六上下學期)
5. 面試：由於學位有限，本校只會約見少數申請人，並以電話通知申請人於 2020 年 7 月 8 日下午或之後面試。
6. 面試遴選準則：
  - (1) 學業成績
  - (2) 操行

備註：

- (i) 如申請人於 2020 年 7 月 10 日下午 5 時前未接獲任何電話通知面試，則其申請將作落選論，家長無需致電學校查詢。
- (ii) 面試後獲取錄者將於 2020 年 7 月 11 日下午 5 時前個別電話通知。如申請人未接獲任何電話通知，則其申請將作落選論，家長無需致電學校查詢。



---

## Notes on Application for S.1 Places (2020-2021)

### 1. Application Form

Starting from 3<sup>rd</sup> July 2020, the application form can be obtained

(1) by downloading from our school website: <http://www.ppaulvi.edu.hk>

(2) in person at our school during office hours

Monday-Friday 8:30am – 4:00pm

Saturday 9:00am – 12:00noon

2. Date of Application: 7<sup>th</sup> July 2020 8:30am – 12:30pm

### 3. Submission of Application

The duly completed Application Form and related documents must be submitted to the school BY HAND during office hours on 7<sup>th</sup> July 2020 (by 12:30p.m.).

### 4. Supporting Documents

Please submit the following documents together with the Application Form:

(1) a copy of the Allocation Slip

(2) a copy of the applicant's Primary 5 (1<sup>st</sup> & 2<sup>nd</sup> terms) & Primary 6 (1<sup>st</sup> & 2<sup>nd</sup> terms) academic reports

### 5. Interview

Short listed applicants will be invited for an interview on 8<sup>th</sup> July 2020 afternoon or afterwards.

### 6. Selection Criteria for Interview:

(1) Academic performance

(2) Conduct

### N.B.

(i) *The school will contact the selected applicants to attend the interview. If an applicant does not receive a phone call from the school on or before 10<sup>th</sup> July 5:00 p.m., the application will be considered unsuccessful. Parents need not make enquiries to the school.*

(ii) *After the interview, applicants who are accepted will be notified by the school by phone. If an applicant does not receive a phone call from the school on or before 11<sup>th</sup> July 5:00 p.m., the application will be considered unsuccessful. Parents need not make enquiries to the school.*



**Application Form for S.1 Places (for enrolment in September 2020)**  
**轉校生中一學位申請表 (適用於 2020 年 9 月入學)**

Ref. No. 編號 \_\_\_\_\_

**A. Personal Particulars of the Applicant (Student) 申請人(學生)個人資料**

Name in English 英文姓名		Name in Chinese 中文姓名	
Home Address 居住地址			
Tel. No. 電話	Date of Birth 出生日期	Place of Birth 出生地點	
Religion 宗教	HKID Card No. 身份證號碼	Student Reference No. 學生編號	
Name of Primary School 現就讀之小學名稱		(am/pm/whole day) (上/下/全日)	
Name of Father in English 父親英文姓名		Name of Father in Chinese 父親中文姓名	
Occupation 職業	Religion 宗教	Day Time Tel. No. 日間聯絡電話	
Name of Mother in English 母親英文姓名		Name of Mother in Chinese 母親中文姓名	
Occupation 職業	Religion 宗教	Day Time Tel. No. 日間聯絡電話	
Secondary School Allocated 原獲派中學			
Have you applied for S.1 Discretionary Places of our school? 曾否申請本校「中一自行分配學位」		Yes <input type="checkbox"/> 有	No <input type="checkbox"/> 沒有
		Ref. no: 參考編號:	

All the information collected will only be used for the processing of application for S.1 places.  
 以上各項資料，只供本校處理申請中一學位之用。

**B. Please provide information on academic results and conduct in P.5 & P.6**

請提供申請人小五及小六學業成績及操行成績資料

Subject 科目	Marks or Grades 分數或等級		
	P.5 Annual Result (2018-19) 小五全年成績	P.6 Mid-year Exam. (2019-20) 小六上學期考試	P.6 Final Exam. (2019-20) 小六下學期考試
English Language 英國語文			
Chinese Language 中國語文			
Mathematics 數學			
General Studies 常識			
Conduct 操行			

Checklist for attached documents

遞交表格所需文件

- Application Form for S.1 Places  
本校中一轉校生報名表
- Allocation Slip Copy  
小六升中派位證副本
- P.5 Academic Report Copy  
小五成績表副本
- P.6 Academic Report Copy  
小六成績表副本

Submission of Application Form: 7/7/2020 8:30 am – 12:30 pm

交表期限：2020年7月7日 上午8時30分至中午12時30分